

# IBIS MONS CENTRE GARE

Welcomes you in Belgium



## IBIS HOTEL MONS CENTRE GARE \*\*\*

Boulevard Charles Quint 27B - 7000 Mons

T : +32 (0) 65 84 74 40 F : +32 (0) 65 84 74 41

E-mail : [ibismons@cgmhotels.com](mailto:ibismons@cgmhotels.com)



72 (double or twin bed)



1



Terrasse



24h/24



Restaurant Estaminet



Free WIFI



40 km Charleroi



50 m



Privé



Public



E19 1 km



ISO 9001



TOURNAI 50 km



European Capital of Culture

## Découvrez une nouvelle expérience à l'ibis Mons Centre Gare

Mons et son centre-ville historique à tout pour vous séduire. Vous y passerez un agréable moment à flâner dans les rues qui regorgent de restaurants et de charmantes boutiques. La capitale culturelle 2015 vous prépare plein de surprises à ne pas manquer !

En attendant, vous pouvez déjà profiter des musées et de son fameux Doudou, une procession populaire "Chef-d'oeuvre du Patrimoine oral et Immatériel de l'Humanité UNESCO". Quant à l'hôtel situé en centre-ville et près de la gare, il possède un parking privatif afin de pouvoir y laisser votre véhicule en toute sécurité. Vous y passerez un agréable moment de détente et pourquoi pas en y dégustant une bonne bière belge.



Ville de Mons



La ducasse de Mons - Le Doudou



Parc "PAIRI DAIZA"

## Discover a new life experience at the Ibis Mons Centrum Station

Mons and its historic city centre has everything to seduce you. You will have a pleasant time strolling through the streets which are full of great restaurants and shops. The European capital of culture 2015 prepares you for plenty of surprises that you won't want to miss !

In the meantime, you can enjoy the museums and the famous Doudou, a popular festival proclaimed "A masterpiece of the intangible cultural heritage of humanity UNESCO". The hotel located in the city centre and near the train station has private parking to ensure the safety of your vehicle. You will have a pleasant time relaxing and why not try a good Belgian beer.

[ibis.com](http://ibis.com)

